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JEGYZŐKÖNYV 
 

Jelen jegyzőkönyv a 2024. szeptember 26-án, 20:00 órai kezdettel tartott, 

rendes tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök, Bálint Ștefan-Tibor tanácsos úr megállapította, hogy a Helyi 

Tanács összehívása a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es 

Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-ösés 196-oscikkelyének 

előírásai szerint, a 2024/187-es számú Polgármesteri rendelkezés értelmében 

került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bálint Ștefan-Tibor 

2. Bálint Attila 

3. Bartalis Csaba 

4. Elekes József 

5. Elekes Szabolcs 

6. Gál Katalin 

7. Jakab Attila 

8. Kovács Attila 

9. Kovács Ernő 

10. Kovács Levente 

11. Mihálydeák Ervin 

12. Nagy Ervin 

13. Sajgó Rita 

14. Szabó Ágoston-Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Marthy Barna tanácsos úr. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester úr és Kovács Ileana-Éva, 

a község jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar 

nyelven zajlik.  

Az üléselnök Bálint Ștefan-Tibor megállapította, hogy a tanácsülést a 

törvényi előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 

megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendes ülését. 



Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó hat napirendi pontot: 

1. 60/2024. számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község 2024-es 

Általános Költségvetésének módosítására  

2. 56/2024. sz. Határozattervezet Gyergyóújfalu Község Általános 

Költségvetése végrehajtásának jóváhagyása a 2024-év II-ik negyedévére 

3. 57/2024. számú Határozattervezet a fogyatékkal élő személyek 

gondozóinak 2024. év első félévére vonatkozó tevékenységi 

beszámolójának jóváhagyásáról 

4. 62/2024. számú Határozattervezet a fogyatékossággal élő személyek 

gondozói számának módosításáról 2024. október 1-től kezdődően 

5. Gyergyóújfalu Község Képviselőtestülete előző ülései jegyzőkönyvének 

jóváhagyása 

6. Folyó ügyek 

 

Az üléselnök felkérdezi a jelenlevőket, hogy van-e valakinek hozzászólása 

a napirendi pontokkal kapcsolatban? Nincs. Szavazásra bocsátja a napirendi 

pontokat, a Képviselő Testület 14 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül fogadta el.  

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával.   

   

1. 60/2024. számú Határozattervezet Gyergyóújfalu Község 2024-es 

Általános Költségvetésének módosítására  

Kovács Ileana-Éva: A negyedik negyedévből 8.000 lejt kellett előhozni a 

gondozási pénzek kifizetésére, és 2.000 lejt az otthonban gondozott 

gyerekeknek, mert ott is megnőtt a bent levő gyerekek száma. Ez 

polgármesteri rendelkezéssel volt elvégezve, amit most a Tanács jóvá kell 

hagyjon. 

Bálint Ștefan-Tibor: Szükség van a Gazdasági szakbizottság 

véleményezésére, ezért megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, 

szavazzanak, ki ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában 

elfogadjuk? A Helyi Tanács 14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

2. 56/2024. sz. Határozattervezet Gyergyóújfalu Község Általános 

Költségvetése végrehajtásának jóváhagyása a 2024-év II-ik 

negyedévére 



Egyed József: Általunk és a Pénzügy által is rendben van. 

Bálint Ștefan-Tibor: Szükség van az összes szakbizottság véleményezésére. 

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Szocio-kulturális szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet.    

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, 

szavazzanak, ki ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában 

elfogadjuk? A Helyi Tanács 14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

3. 57/2024. számú Határozattervezet a fogyatékkal élő személyek 

gondozóinak 2024. év első félévére vonatkozó tevékenységi 

beszámolójának jóváhagyásáról 

Kovács Ileana-Éva: Az év 14 alkalmazottal indult, most jelenleg 15 személy 

van alkalmazásban, az alkalmazottaknak 358.998,00 lej volt kifizetve az első 

félévben, a gondozási segély pedig 923.967,00 lej, összesen pedig a szociális 

kiadások 1.282.965,00 lejt jelentenek. A gondozóknak még nem volt felkészítő 

szervezve, idén is be van tervezve a szabadságpénz folyósítása. 

Bálint Ștefan-Tibor: Szükség van a Munkaügyi szakbizottság 

véleményezésére, ezért megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, 

szavazzanak, ki ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában 

elfogadjuk? A Helyi Tanács 14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

4.  62/2024. számú Határozattervezet a fogyatékossággal élő személyek 

gondozói számának módosításáról 2024. október 1-től kezdődően 

Kovács Ileana-Éva: Egy kérés érkezett be egy olyan személytől, aki mostanáig 

gondozói segélyt kapott. Egy beteg kisgyerek gondozásáról van szó. Amikor 

igényelték a segélyt nem gondolták, hogy állandó gondozásra fog szorulni. 

Bálint Ștefan-Tibor: Szükség van a Gazdasági és Munkaügyi szakbizottság 

véleményezésére, ezért megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  



Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, 

szavazzanak, ki ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában 

elfogadjuk? A Helyi Tanács 14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

5. Gyergyóújfalu Község Képviselőtestülete előző ülései 

jegyzőkönyvének jóváhagyása 

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem Testület tagjait valakinek észrevétele, 

kiegészítése a jegyzőkönyvekkel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, 

kérem a Testületet, szavazzanak, ki van amellett, hogy az előterjesztett 

formában elfogadjuk a jegyzőkönyveket? A Helyi Tanács 14 igen szavazattal, 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a jegyzőkönyveket. 

 

6. Folyó ügyek 

Egyed József: Jóváhagyták a címerünket, már végleges Kormányhatározat 

van és a zászlóra is le van adva, ugyan ilyen procedúrára lesz szükség arra is. 

A gáznál folynak az egyeztetések arról, hogy hogyan induljon a munka, 

vannak még nézet különbségek a szolgáltató és a tervező között, ezt, ha 

letisztázták, az ANRE-től kell kérni egy engedélyt, utána indulat az ásás.  

Utolsó Testületi ülésként meg szeretném köszönni az elmúlt négy évet, 

tartalmas évek voltak. Nagy segítség volt az, hogy amikor nagyon fontos volt, 

akkor mindig összegyűlt legalább a nyolc ember, mert voltak olyan 

pályázatok, ahol nagyon gyorsan kellett lépni. Remélem a jövőben is ugyan 

ilyen munkát tudunk végezni, meg kell őriznünk, hogy a közösség egy 

fizetőképes, erős közösség maradjon gazdaságilag, valamint a hangulat ne 

változzon, ha lehet még javuljon. Továbbra is elvárom mindenkitől attól 

függetlenül, hogy továbbra is marad-e a testület tagja vagy se, ha van olyan 

dolog, amivel tudja segíteni a munkánkat bármikor jöjjön. 

Bálint Ștefan-Tibor: Amennyiben nincs több kérdés, az ülést ezennel 

berekesztem. 
 

 

 

  Ülésvezető elnök        Jegyző 

       Bálint Ștefan-Tibor                               Kovács Ileana-Éva 


